



LI KA SHING FOUNDATION

李嘉誠基金會

Li Ka Shing Foundation Announces an immediate HK\$30 Million Emergency Relief Fund to Support Fire-Affected Communities in Tai Po Wang Fuk Court Housing Complex

(Hong Kong, 27 November 2025) — Saddened by the profound loss and adversity faced by many, the Li Ka Shing Foundation today announced the launch of an emergency fund of HK\$30 million to support registered charities, particularly those serving the Tai Po area, in providing immediate relief as well as longer-term assistance to individuals and families affected by the devastating Tai Po Wang Fuk Court fire that has ravaged so many in our community.

Any registered charitable organisations can apply for financial assistance through a dedicated link on the Tsz Shan Monastery website (www.tszshan.org/lksfrelief), which will be activated by 1pm today. Priority will be given to programmes that can swiftly deliver direct aid to those in urgent need.

Additional Support from LKSF Disciplinary Services Fund

Mr. Li Ka-shing joins all Hong Kong citizens in expressing deep gratitude to the courageous firefighters and all first responders for their extraordinary bravery, compassion, and unwavering dedication to protecting our community. Their selfless service stands as a testament to the enduring spirit of Hong Kong. Support for firefighters and first responders killed or injured in the line of duty will be appropriated through LKSF's existing dedicated Disciplinary Services Fund operating since 1984.

Additional HK\$50 million Follow-on Programmes

Mr. Li also extends his heartfelt condolences to all who have endured loss or suffering because of this tragedy. Our thoughts and prayers are with every affected individual and family. The Foundation will also earmark HK\$50 million for follow-on programmes to provide sustained support as recovery efforts progress.

Media enquiries, please contact:

Link-Work Communications

Kat Chan

Tel : +852 2918 0904/ 6075 3738

Email: kat.chan@link-work.com.hk

Kelly Cheung

Tel: +852 2918 0900/ 6738 6729

Email: Kelly.cheung@link-work.com.hk



LI KA SHING FOUNDATION

李嘉誠基金會

李嘉誠基金會宣布即時撥款三千萬港元設立緊急援助基金支援大埔宏福苑火災受影響社群

（香港，2025 年 11 月 27 日）— 李嘉誠先生對受災人士所面對的重大損失與挑戰深感難過，今日宣布即時撥出三千萬港元，設立緊急援助基金，支援註冊慈善機構，特別是服務大埔地區的團體，為受昨日宏福苑嚴重火災影響的家庭及個人提供即時救助及後續復元援助。

基金會呼籲合資格的慈善機構透過慈山寺網站內的連結(www.tszshan.org/lksfrelief)遞交資助申請，該網頁將在今日下午一時啟動。能夠迅速向有迫切需要人士提供直接支援的計劃將被優先考慮取納。

李嘉誠基金會「紀律部隊專項基金」提供支援

李嘉誠先生與全港市民一同向英勇的消防人員及所有前線救援服務人員致以衷心的敬意與感謝。他們的無畏精神、仁心關懷與堅毅承擔，充分體現了香港不屈不撓的精神。基金會亦將透過自 1984 年成立的「紀律部隊專項基金」，另向在執行職務中不幸殉職或受傷的消防及救援人員提供支援。

額外五千萬港元後續支援

李嘉誠先生同時向所有在這場不幸事件中遭受損失或痛苦的人士致以深切慰問。我們的心與祈念與每一位受影響的市民同在。基金會將繼續與社群並肩同行，並將撥出額外五千萬港元的後續支援計劃，助力社區重建復元。

傳媒查詢，請聯絡：

靈活聯繫

Kat Chan

電話: +852 2918 0904/ 6075 3738

電郵: kat.chan@link-work.com.hk

Kelly Cheung

電話: +852 2918 0900/ 6738 6729

電郵: kelly.cheung@link-work.com.hk